
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان خبرداد:

بسترهای لازم برای ورود خیرین در منطقه فراهم شد 
به گزارش روابط عمومی اداره کل راه شهرسازی لارستان، در جلسه اخیر هیئت مدیره موسسه حمایت از بیماران خاص باب الحوائج گراش با 
مهندس باقری فرد مدیر کل راه و شهرسازی لارستان که در محل این اداره کل برگزار شد، مقرر گردید اداره کل راه و شهرسازی لارستان 

زمینی جهت ساخت بیمارستان تخصصی بیماران خاص در گراش به هیئت امنای این موسسه خیریه واگذار کند.
باقری فرد با اشاره به اینکه به لطف خدای متعال نشاط در خیرین ما وجود دارد و در این مسیر رو به پیشرفت حرکت می کنند، افزود: مهیا 

کردن بستر های موجود برای ورود خیرین در عرصه های...
ادامه خبر در پایین صفحه 
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کازرون
برگزاری برنامه های هفتمین هفته 
استانی فناوری نانو در شهرستان 

کازرون
سرویس خبری / داود کشاورز: همایش فناوری نانو در دانشگاه سلمان 
اساتید، دانشجویان و  با حضور  و دانشگاه آزاد اسلامی و کانون رضوان 

دانش آموزان برگزار شد.

 در حاشیه این همایش مهندس عباس میرزاده طی گفت و گویی اختصاصی 
اظهار داشت: ستاد توسعه فناوری نانو امسال هفتمین هفته استانی خود را 
در استان فارس برگزار کرد که در شهرستان کازرون در دو دانشگاه و 
آموزان  دانش  و  دانشجویان  و  اساتید  آگاهی  پرورش جهت  و  آموزش 

برگزار شد.
وی افزود: در این دوره ها از اساتید برجسته ای جهت آموزش استفاده 

می شود.
در این همایش دکتر زارع مدرس ستاد فناوری نانو از معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری، درخصوص محصولات فناوری نانو در پیشرفت 

صنعت، کشاورزی، بهداشت، فناوری اطلاعات و... سخنرانی کرد.

برگزاری مانور مشترک مدیریت 
بحران و پدافند غیرعامل در نیروگاه 

سیکل ترکیبی کازرون
نیروهای  با حضور  مشترک  مانور  این  داود کشاورز:   / خبری  سرویس 
آتش  سازمان  برق،  اداره  گاز،  شرکت  درمان،  و  بهداشت  احمر،  هلال 
نشانی، نیروی انتظامی، سپاه پاسداران، فرمانداری، دانشگاه علمی کاربردی 
مسئولین  حضور  با  کازرون  ترکیبی  سیکل  نیروگاه  در  اورژانس  و 

شهرستان برگزار شد.

و  نشانی  آتش  سازمان  رییس  زاده  مهندس صادق  مانور،  این  حاشیه  در 
با  داشت:  اظهار  گویی  و  گفت  طی  کازرون،  شهرداری  ایمنی  خدمات 
توجه به بحث انفجارات مخازن سوخت در پتروشیمی ها و نیروگاه ها در 
چند ماه اخیر مانور مدیریت بحران و پدافند غیرعامل با رویکرد انفجار 
مخازن گازوییل موجود در نیروگاه، اقدام به برگزاری و پیاده کردن این 
فرضیه )سناریو( کرد که سازمان آتش نشانی شهرداری کازرون با حضور 
پرقدرت در این مانور وارد عمل شد و با تمام امکانات جهت سرد کردن 

مخازن با آب خنک و نجات مصدومین این حادثه فرضی وارد عمل شد.
همچنین مهندس مرادی معاون سیاسی فرمانداری شهرستان در بازدید از 
این  در  کننده  عمل  نیروهای  تمامی  به  تشکر  و  تقدیر  مانور ضمن  این 
مانور که با تمام وجود و با آمادگی کامل حضور داشتند، گفت: این مانور 
ترکیبی  نیروگاه سیکل  نیروهای موجود در شهرستان در  جهت کارایی 

کازرون انجام شد.

لارستان
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان خبرداد؛

بسترهای لازم برای ورود خیرین در 
منطقه فراهم شد 

جلسه  در  لارستان،  شهرسازی  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
اخیر هیئت مدیره موسسه حمایت از بیماران خاص باب الحوائج گراش 
با مهندس باقری فرد مدیر کل راه و شهرسازی لارستان که در محل این 
لارستان  شهرسازی  و  راه  اداره کل  گردید  مقرر  شد،  برگزار  اداره کل 
زمینی جهت ساخت بیمارستان تخصصی بیماران خاص در گراش به هیئت 

امنای این موسسه خیریه واگذار کند.
ما  خیرین  در  نشاط  متعال  خدای  لطف  به  اینکه  به  اشاره  با  فرد  باقری 
وجود دارد و در این مسیر رو به پیشرفت حرکت می کنند، افزود: مهیا 
کردن بسترهای موجود برای ورود خیرین در عرصه های مختلف یکی 
از اولویت های ما در مجموعه است و با جدیت به دنبال فرهنگ سازی و 

آماده سازی آن در بین خیران نیک اندیش منطقه هستیم.
وی با بیان اینکه اگر کمک نیکوکاران با نیازهای جامعه همخوانی پیدا 
به  منجر  و  داشته  بیشتری  سهم  جامعه  مشکلات  رفع  در  تواند  می  کند، 
هم افزایی برکات آن شود پس لازم است بتوانیم با شناسایی نیازهای جامعه 
نیت خیران را به سمت رفع کمبودها سوق دهیم و بنده نیز با تریبون های 
و شهرسازی  راه  اداره کل  ام که  اعلام کرده  دفعات  به  اختیار خود  در 
مختلف  های  بخش  در  گذاران  سرمایه  و  خیرین  ورود  جهت  لارستان 
راهسازی و یا واگذاری زمین جهت انجام امور خیر از هیچ کوششی در 

این زمینه دریغ نخواهد کرد.
مرکز  این  در  کرد:  تصریح  ادامه  در  لارستان  وشهرسازی  راه  مدیرکل 
بیش از 850 نفر بیمار خاص عضویت دارند و اداره کل راه و شهرسازی 
لارستان نیز جهت واگذاری زمین این بیمارستان همکاری خود را به هیئت 

امنای این موسسه خیریه اعلام کرده است.
شهردار لار خبر داد؛

 اتمام عملیات زیرسازی و آسفالت 
بلوار رحمت

عملیات  اتمام  از  لار  شهردار  علوی:  کامران  سید  شهرستان/  سرویس 
زیرسازی و آسفالت بلوار رحمت خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری لار، محمد رضا قنبرنژاد اظهار کرد: 
زیرسازی و آسفالت بلوار رحمت که به عنوان لاین خروجی دارالرحمه 
پرسنل  پشتکار  و  تلاش  با  است  برخوردار  ای  ویژه  موقعیت  از  جدید 

زحمتکش و خدوم شهرداری، به پایان رسید.
وی افزود: این پروژه به طول 1500 متر با اعتباری بالغ بر 5 میلیارد ریال 

انجام شده است. 
با  جدید  دارالرحمه  لاین خروجی  آسفالت  کرد:  خاطرنشان  لار  شهردار 
همکاری سازمان آرامستان ها و در راستای سهولت عبور و مرور وسایل 

نقلیه به ویژه در روزهای پنج شنبه، اجرا شده است.

بذرکاری ارتفاعات شهرستان لارستان
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس به  به گزارش روابط عمومی 
منظور افزایش، تقویت و بهبود پوشش گیاهي عملیات بذر پاشی در سطح 
250 هکتار از عرصه های منابع طبیعی شهرستان لارستان اجرا شد. منصور 
با اشاره به مشارکت  اداره منابع طبیعی و آبخیزداری لار  رضایی رییس 
خوب مردم در برنامه بذرکاری در عرصه های منابع طبیعی این شهرستان 
گفت: این برنامه با هماهنگي و همکاري اداره منابع طبیعي و آبخیزداري 
که حرکتی  شده  انجام  منطقه  اهالی  و  مردم  توسط  و  شهرستان لارستان 
چشم گیر و قابل توجه بوده است. وی گفت: در این مراسم که در راستای 
احیا و گسترش پوشش جنگلی و مرتعی به اجرا درآمد، جمعی از مردم 
این  خاک  فرسایش  معرض  در  ارتفاعات  از  بخشي  لار،  آبکنه  روستای 
منطقه را با بذر گیاهی آنغوزه احیا کردند. همچنین کاشت بذر با گونه 
گیاهی بادام کوهی در ارتفاعات محدوده سنگ و سیمانی منطقه بست کوه 
این شهرستان نیز از جمله اقدامات در راستای تقویت پوشش گیاهی در 
این منطقه بود. رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری لارستان هدف از این 
اقدامات را کاهش فرسایش خاکی و آبی در مناطق شیب دار و حساس به 
فرسایش و ارتقای سطح آگاهی عامه مردم نسبت به اهمیت حفظ و احیای 
راستای کاهش  بیابان در  از گسترش  منابع طبیعی، جلوگیری  از  اصولی 
ریزگردها، حفظ و گسترش مراتع و پوشش گیاهی در سطح مراتع این 

شهرستان عنوان کرد.
زودی  به  اینکه  بیان  با  لارستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رییس 
بخشهایی از ارتفاعات این  شهرستان با همکاری کوهنوردان ورزشکاران 
در  ورزشکاران  مشارکت  هدف  با  اظهارداشت:  شود،  می  بذرکاری 
زمینه های حفظ، احیا و توسعه منابع طبیعی از حضور حداکثری کوهنوردان 
در این برنامه استفاده خواهد شد تا در حفاظت از عرصه های منابع طبیعی 
در مکان های صعب العبور از آنان کمک گرفته شود. رضایی در پایان از 
اجرای نمادین برنامه بذرکاری و کپه کاری با همیاری مردم و سازمان های 
مردم نهاد در ارتفاعات روستای براک خبر داد و گفت: با تمهیدات انجام 
شده مقرر شده تا امکاناتی نظیر بذر سالم و استاندارد با گونه های سازگار 
با منطقه و انتخاب محل مناسب جهت کشت به وسیله کارشناسان منابع 
طبیعی در اختیار سازمان های مردم نهاد قرار گیرد تا آنها این طرح را در 

ارتفاعات روستا اجرا کنند.

نی ریز
آغاز عملیات اجرایي خط انتقال و 

شبکه داخلي آب آشامیدني روستاهاي 
چاه علي و حیدرآباد نی ریز

به گزارش روابط عمومي امور آبفا روستایي شهرستان ني ریز، عملیات 
اجراي خط انتقال و شبکه داخلي روستاهاي چاه علي و حیدر آباد پروژه 

ده چاه  آغاز شد.
مهندس برازنده مدیر آبفا روستایي شهرستان ني ریز در این رابطه گفت: 
آباد و  داخلي روستاهاي حیدر  انتقال آب و شبکه  اجرایي خط  عملیات 
چاه علي پروژه ده چاه از توابع بخش پشتکوه به طول 9کیلومتر با اعتباري 

بالغ بر 4000 میلیون ریال آغاز شد.
وي بااعلام این خبر افزود: با اجراي خط انتقال و شبکه داخلي دو روستا، 
اهالي محترم این روستاها از نعمت آب آشامیدني برخوردار خواهند شد. 

فراشبند
خرید خرمای توافقی رقم زاهدی 

توسط شبکه تعاون روستایی فراشبند 
به گزارش روابط عمومی سازمان تعاون روستایی استان فارس خرید خرمای 
رقم زاهدی)قصب( به صورت توافقی از نیمه دوم مهرماه سال جاری توسط 
شبکه تعاون روستایی شهرستان فراشبند آغاز شده و تاکنون520  تن خرما 

از باغداران شهرستان، خریداری شده است. 
قیمت خرید توافقی بر اساس کیفیت محصول بین 16000 تا 26000ریال  
به صورت اعتباری توسط اتحادیه تعاون روستایی شهرستان فراشبند انجام 
به  صادرات  و  داخل  مصرف  جهت  شده  خریداری  خرمای  گیرد.  می 
کشورهای همسایه  در کارتن های 7 کیلویی و 10 کیلویی بسته بندی 

و عرضه می شود.

خرامه
فرماندار خرامه در مراسم جشن دانشجویان 

جدیدالورود: 

پایه و اساس نوآوری و شکوفایی، 
دانشگاه است

هفته  مناسبت  به  خرامه،  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
با  نور  پیام  دانشگاه  جدیدالورود  دانشجویان  جشن  آموزی  دانش  بسیج 

حضور حجت الاسلام محمد صباحی امام جمعه، مهندس آرگیو فرماندار، 
مسئولین دستگاه های اجرایی و دانشجویان دانشگاه پیام نور مرکز خرامه 

در سالن حافظ دانشگاه پیام نور برگزار شد.
بسیج  هفته  گرامیداشت  ضمن  خرامه  شهرستان  فرماندار  آرگیو  مهندس 
دانش آموزی و تبریک به دانشجویان پذیرفته شده در دانشگاه پیام نور و 
آغاز سال جدید تحصیلی ابراز داشت: پایه و اساس نوآوری و شکوفایی، 
جنبش  با  وقایعی  شاهد  آبان   13 تاریخ  در  که  همانگونه  است؛  دانشگاه 
انتظار  دانشجویان هستیم.  از سوی  دانش آموزی و تسخیر لانه جاسوسی 
جامعه، نظام و شهدای ما از دانشجو آن است که علاوه بر تحصیل علم و 

دانش با تهذیب نفس، ارتقا و پیشرفت و آبادانی کشور را تضمین کنند.
مسیر  را یک  دانشگاه ها  مسیر حرکت  امید  و  تدبیر  عالی دولت  نماینده 
متعالی و موثر خواند و افزود: دانشگاه ها باید با سر لوحه قرار دادن بیانات 
مقام معظم رهبری، قاطعانه به سمت تولید علم در حرکت باشند و دولت 
تدبیر و امید اعتقاد دارد جامعه نباید تک صدایی باشد و دانشجویان باید با 
هر سلیقه ای در چارچوب قانون اساسی صحبت کنند و اساتید نیز به راحتی 
مفاهیم انقلاب اسلامی و مفاهیم علمی را به جامعه دانشجویی عرضه کنند و 
در دانشگاه ها کرسی های آزاد اندیشی که خواسته و مورد نظر مقام معظم 

رهبری و دولت است فعال بشود.
وی افزود: گاهی روشنگری شما جوانان به حدی بوده که انتخابات سال 92 
در بخشهایی از همین شهرستان آرای صددرصدی به دکتر روحانی وجود 

داشته پس امروز مرز بیان و عقیده در شهرهای بزرگ محصور نیست.
و  پیشرفت  به  امید  عنوان کانون  به  ها  دانشگاه  افزود:  ادامه  در  فرماندار 
با  مهم  این  و  دارند  عهده  به  را  و آگاهی  علم  تولید  وظیفه  جامعه  تعالی 
خواهد  رقم  عزیز  دانشجویان  و  اساتید  پشتکار  و  جدیت  سخت کوشی، 
توسعه  برای  عمومی  تلاش  و  وفاق  به  اعتقاد  با  نور  پیام  دانشگاه  خورد. 
تمام  اسلامی  فرهنگ  ترویج  و  فرهنگی  آموزشی،  علمی،  بیشتر  هرچه 
مساعی خود را در جهت شکوفایی استعدادها و خلاقیت دانشجویان صرف 

کنند تا دستیابی به یک مرکز پویا و بالنده در خور نظام ممکن شود.
مهندس آرگیو در پایان اظهار داشت: اکنون دانشجویان باید بدانند که در 
نبوده و در  ادارات  به دنبال و جذب سازمانها و  انتخاب شغل فقط  مسیر 
راستای اقتصاد مقاومتی به دنبال تشکیل صنایع کوچک اقتصادی باشند، به 
دانشجویان توصیه می کنم که با توجه به نیاز آینده مملکت مسیر علمی 

خود را با اطمینان تعیین کرده و موفقیت خود و کشور را تامین کنند.

بهبهان
برگزاری جلسه شورای مدیران 

معاونت بهداشتی
سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: جلسه شورای مدیران ستادی معاونت 
بهداشتی دانشکده با حضور سرپرست جدید دانشکده دکتر محمد پور و 
کلیه مدیران و مسئولین واحدهای ستادی معاونت بهداشتی در دفتر معاونت 
خوشامدگویی  شبرو ضمن  دکتر  ابتدا  در  شد.  برگزار  دانشکده  بهداشتی 
کرد  درخواست  همکاران  از  پور،  دکترمحمد  برای  موفقیت  آرزوی  و 
مشکلات مربوط به حوزه  واحدهای خود را بیان کنند. در ادامه نیز پس 
را  خود  سعی  تمام  کرد  اعلام  پور  محمد  دکتر  نظر،  تبادل  و  بحث  از 
خواهد کرد تا در جهت رفع مشکلات علی الخصوص مشکلات ساختاری، 
ساختمانی و  رفاهی کارکنان پیگیریهای لازم را انجام دهد.                                     

برگزاری هشتمین نشست شورای 
راهبردی کمیته تحقیقات دانشجویی 
شبکه جنوب غرب کشور در بهبهان

سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: هشتمین نشست شورای راهبردی کمیته 
تحقیقات دانشجویی شبکه جنوب غرب کشور به میزبانی دانشکده علوم 

پزشکی بهبهان برگزار شد. 
دانشجویی  تحقیقات  های  کمیته  دبیران  و  سرپرستان  نشست  این  در 
ایلام،  لرستان،  شوشتر،  آبادان،  دزفول،  اهواز،  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
کرمانشاه و شهرکرد حضور داشتند. در روز اول نشست میهمانان از بناهای 
مدرسه  قلعه  بنای  و  ها  محسنی  تاریخی  خانه  همچون  شهرستان  تاریخی 
دانشکده  پور سرپرست  محمد  نشست دکتر  دوم  در روز  بازدید کردند. 
کمیته  این  کار  ارزش  درباره  سخنانی  به حضار  مقدم  خیر  ضمن عرض 

ایراد کرد. 
ادامه یافت: گزارش 3  پس از آن نشست در قالب بحث های تخصصی 
بهبهان، گزارش  پزشکی  علوم  دانشکده  دانشجویی  تحقیقات  ساله کمیته 
کار 2 ماهه کمیته تحقیقاتی جنوب غرب و... از جمله مواردی بود که در 
این نشست مورد بررسی قرار گرفت. همچنین تصویب کنگره دانشجویی 
در اسفندماه اهواز و تصویب نشست بعدی در آبادان نیز از جمله موارد 

مصوب این کمیته بود. 
پزشکی  علوم  دانشکده  در  ملی  سطح  در  بار  اولین  برای  مذکور  نشست 

بهبهان برگزار شده است.                 

بوشهر
در قالب کارگاه برگزار شد؛

بازآموزی و ارتقای قاریان و حافظان 
منتخب مسابقات قرآنی استان بوشهر 

در دانشگاه آزاد اسلامی
16 نفر از دانشجویان، استادان و کارکنان واحدها و مراکز دانشگاهی استان 

بوشهر در کارگاه آموزشی ارتقای قاریان قرآن حضور یافتند.
عترت  و  قرآن  کانون  به همت  بوشهر،  واحد  عمومی  روابط  به گزارش 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوشهر و با حضور قاری برجسته و بین المللی 
مسابقات  برگزیدگان  ویژه  آموزشی  کارگاه  هاشمی،  عباس  حاج  استان 

شفاهی قرآن و عترت استان برگزار شد.
دکتر روح الله ارشادی معاون دانشجویی و فرهنگی واحد بوشهر در این باره 
از دانشجویان، استادان و کارکنان استان، در این کارگاه  نفر  گفت: 16 

حضور داشتند.
و  قرائت  آموزشی،  تکنیک های  سطح  ارتقای  اینکه  بیان  با  ارشادی 
بازآموزی نکات فراگیری شده توسط آنان در زمره اهداف برگزاری این 
ارائه  آموزشی،  نکات  ارتقای  بر  بیان کرد: علاوه  بود،  آموزشی  کارگاه 

در  بیشتر  آمادگی  برای  گذشته  آموخته های  مرور  و  جدید  تکنیک های 
زمره برنامه های این دوره بود.

شرکت کنندگان در این کارگاه برای حضور در بیست و یکمین دوره 
مسابقات سراسری شفاهی قرآن و عترت به شهر مقدس قم اعزام خواهند 

شد.

هرمزگان
صادرات غیرنفتی از هرمزگان 79 

درصد افزایش یافت
استاندار هرمزگان با اشاره به مثبت بودن تراز تجاری استان در سالجاری، 
از رشد 79 درصدی صادرات غیرنفتی هرمزگان از ابتدای امسال تاکنون 

در مقایسه با مدت مشابه پارسال خبر داد.

توسعه  کارگروه  نشست  در  جادری  جاسم  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
صادرات غیرنفتی هرمزگان با بیان اینکه این استان در خط مقدم تجارت 
قرار دارد، افزود: در همین مدت میزان واردات کالا به استان نیز 75 درصد 

کاهش داشته است.
وی با اشاره به سفر هفته گذشته وزیر زیرساخت و محیط زیست هلند به 
استان هرمزگان، تصریح کرد: وزیر زیرساخت و محیط زیست هلند در 
این سفر از امکانات و ظرفیت های استان رضایت داشت و ما نیز باید از 

این ظرفیت ها بیشتر بهره ببریم.
جادری در بخش دیگری از صحبتهای خود ارتباط با کشور هند را نیز از 
فرصت های خوب برای ایران دانست و بیان داشت: باید تلاش کنیم مسیر 
ترانزیتی از هند به ایران از طریق بندرعباس ترسیم شود تا با ایجاد این 
فرصت برای استان بتوانیم کالاها را به سمت آسیای میانه ترانزیت کنیم.

استاندار هرمزگان با بیان اینکه صندوق ضمانت صادرات ظرفیت خوبی 
از  خوبی  حمایت  صندوق  این  کرد:  اضافه  است،  صادرکنندگان  برای 
صادرکنندگان انجام می دهد و نیاز است در استان هرمزگان کارگزاری و 

نمایندگی رسمی آن ایجاد شود.

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان:

تراز تجاری استان هرمزگان مثبت شد
تراز  شدن  مثبت  از  هرمزگان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رییس 

تجاری استان هرمزگان خبر داد. 
به گزارش مهر، به نقل از صنعت، معدن و تجارت هرمزگان، خلیل قاسمی 
ارتباط با کشور هند را نیز از فرصت های خوب برای ایران دانست و بیان 
داشت: باید تلاش کنیم مسیر ترانزیتی از هند به ایران از طریق بندرعباس 
ترسیم شود تا با ایجاد این فرصت برای استان بتوانیم کالاها را به سمت 

آسیای میانه ترانزیت کنیم.
استان  برای  خوبی  ظرفیت  و  فرصت  هند  کشور  اظهارداشت:  قاسمی 
غیرنفتی  صادرات  توسعه  کارگروه  دبیر  شود.  می  محسوب  هرمزگان 
افزود: استان هرمزگان از نظر تراز تجاری که در سطح کشور اعلام شده 
دارای تراز مثبت است. وی افزود: با سیاستهای ابلاغی و هدفگذاری های 
ملی سهم صادرات غیرنفتی استان هرمزگان در سال جاری صادرات هفت 
میلیارد دلار پیش بینی شد که در هفت ماه نخست سال، استان هرمزگان 
این رقم را محقق کند. رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت  توانست 
هرمزگان تصریح کرد: در این راستا استان هرمزگان در هفت ماهه سال 
جاری نسبت به هفت ماهه مشابه سال قبل 79 درصد رشد صادرات و 45 

درصد کاهش واردات داشته است.

کهگیلویه و بویر احمد 
بر اساس ارزیابی های به عمل آمده به دست آمد؛

کسب رتبه نخست کارگروه پدافند 
غیرعامل آب و انرژی در میان 

 دستگاه های اجرایی
 کهگیلویه و بویراحمد

نخست  رتبه  کسب  از  بویراحمد  و  کهگیلویه  آبفای  کارگروه  دبیر   
میان  بویراحمد در  انرژی کهگیلویه و  پدافند غیرعامل آب و  کارگروه 
دستگاه های اجرایی خبر داد. به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج، سید 
علی لدنی نژاد مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کهگیلویه و بویراحمد در 
نشست کارگروه پدافند غیرعامل آب و فاضلاب استان با اشاره به اهمیت 
پدافند غیرعامل در مقابله با تهدیدات اظهار کرد: در حوزه آب و انرژی 
اینکه در گذشته کمتر به  بیان  با  این موضوع اهمیت بیشتری دارد. وی 
موضوع پدافند غیرعامل توجه می شد، بیان کرد: با برنامه های فرهنگی و 
اطلاع رسانی هایی که در این زمینه صورت گرفته، اهمیت این موضوع به 

خوبی در بین مردم تبیین شده است. 

دبیر کارگروه آب و انرژی کهگیلویه و بویراحمد خواستار تبیین روزافزون 
و  مردم کهگیلویه  مختلف  بین قشرهای  پدافند غیرعامل  مختلف  زوایای 
بویراحمد شد و افزود: قشر کودک و نوجوان به عنوان آینده سازان باید 
بیش از پیش با موضوع پدافند غیرعامل آشنا شوند. مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب کهگیلویه و بویراحمد گفت: علاوه بر برنامه ریزی منسجم و 
پیش بینی های لازم باید آمادگی هرچه بیشتری در زمینه مسائل پدافندی 
انرژی و آب در میان مسئولان دستگاه های اجرایی و  به ویژه در حوزه 

خدمات رسان وجود داشته باشد.

 وی تصریح کرد: با توجه به فعالیت های صورت گرفته و ارزیابی های به 
عمل آمده کارگروه پدافند غیرعامل آب و انرژی  استان توانست رتبه اول 

را در میان دستگاه های اجرایی استان به دست آورد.
باید  کرد:  تاکید  بویراحمد  و  کهگیلویه  انرژی  و  آب  کارگروه  دبیر 
انرژی میزان  فعالیت های کارگروه آب و  به  انسجام بخشی  با  سعی شود 
خسارت های احتمالی به تاسیسات و زیرساخت های انرژی به حداقل برسد.


